

Fighting the risk of radicalisation through education in closed institutions

Country	FRANCE
Study No.	13
Title of work	Prévenir la radicalisation INFORMER, CONSEILLER, SENSIBILISER
Databases used including web link when possible	http://radicalisation.fr/
Countries represented in the study	
Summary of study/report	<p>CAPRI - Center for Action and Prevention of the radicalization of individuals is a Secular and non-political association governed Law 1901, financed by the State and the Communities.</p> <p>Its mission is to inform and advise Families and actors in the field Social or youth, and to prevent Radicalization through deconstruction Radical arguments and Conspiracy theories, and by the Understanding of the religious fact.</p> <p><i>Le Centre d'action et de prévention contre la radicalisation des individus (CAPRI) est une association laïque et apolitique régie par la loi 1901, financée par l'Etat et les collectivités locales.</i></p> <p><i>Sa mission est d'informer et conseiller les familles et les acteurs du champ social ou de la jeunesse, et de prévenir la radicalisation par la déconstruction des argumentaires radicaux et des théories du complot, et par la compréhension du fait religieux.</i></p>
Key findings	
Conclusions of review	

--	--